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Zápis z 19. zasedání Akademického senátu 

konaného 20. 11. 2019 od 14.00 hodin v zasedací místnosti děkanátu FaF UK 

Přítomni: dr. Bárta Pavel, doc. Červený Lukáš, dr. Hošťálková Anna, Jan Tomáš, Bc. Keresteš 
Ondřej, Mgr. Kostelanský Filip, doc. Krátký Martin, doc. Kučera Radim, dr. Kudláčková Zděnka, 
dr. Macháček Miloslav, Mgr. Matouš Petr, Mišík Jakub, Reguli Adam, Mgr. Szakošová Iveta, 
dr. Šnejdrová Eva, Voříšková Eliška 
 
Vedení fakulty: prof. Šimůnek Tomáš, prof. Doležal Martin, doc. Roh Jaroslav, prof. Solich 
Petr, prof. Štaud František, Ing. Vlčková Lenka 
 
Sekretářka Akademického senátu: Zdanovcová Renáta 
 
Hosté: Ing. Klik Stanislav, JUDr. Obršál Jan, doc. Trejtnar František 
 
Omluveni: dr. Babica Jan, Kunrt Josef, doc. Malý Josef, prof. Nachtigal Petr, dr. Siatka Tomáš, 
doc. Šatínský Dalibor, Vlachová Kristýna 
 
 
 
 
Navržený program: 
 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Vystoupení vedení fakulty 
4. Vystoupení interního auditora FaF UK 
5. Informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK 
6. Projednání návrhu na schválení jmenování nového člena Vědecké rady FaF UK 
7. Projednání odpisu nedobytné pohledávky ve výši 415 800 Kč 
8. Různé 

 
 
 



1. Zahájení 
 
19. zasedání AS FaF UK zahájila místopředsedkyně senátu Eliška Voříšková, přivítala senátory, 
vedení fakulty a hosty zasedání. Akademický senát byl usnášeníschopný ve všech 
projednávaných bodech programu. Skrutátory byli určeni a tichým souhlasem schváleni 
Tomáš Jan a Jakub Mišík. Průběh zasedání senátu zapsala sekretářka senátu Renáta 
Zdanovcová. 
V úvodu bylo předáno slovo předsedkyni AS FaF UK dr. Kudláčkové, která ve svém vystoupení 
připomněla 30. výročí sametové revoluce. Při této příležitosti poděkovala prof. M. Doležalovi 
za zorganizování akce k tomuto významnému výročí, která se konala v prostorách fakulty  
15. 11. 2019. Na akci vystoupil děkan fakulty prof. Šimůnek, doc. Klemera, který byl členem 
tehdejšího OF, a důležití členové stávkového výboru z listopadu 1989. Předsedkyně senátu 
v souvislosti s tímto v několika bodech připomněla historii vzniku Akademického senátu na 
FaF UK. 
 
 
2. Schválení programu 
 
Senátoři s předstihem obdrželi program zasedání AS FaF UK spolu s podkladovými materiály. 
K navrženému programu nebyly vzneseny žádné náměty, nikdo ze senátorů nepožádal  
o doplnění programu, proto místopředsedkyně senátu Eliška Voříšková vyzvala senátory 
k hlasování o jeho schválení. 
Hlasování: 16-0-0 (ano-ne-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil program 19. zasedání. 
 
 
3. Vystoupení vedení fakulty 
 

prof. Šimůnek /děkan fakulty/: 

• Poděkování hlavnímu organizátoru prof. M. Doležalovi za pořádání setkání 
zaměstnanců a studentů k 50. výročí založení fakulty a k 30. výročí sametové revoluce. 
V neposlední řadě vyjádřil poděkování Spolku českých studentů farmacie  
a všem, kteří se na neformálním setkání podíleli. 

• MEPHARED 2 (M2) – Velký evropský projekt: 
– Jednání a postupy všech stran vedoucí k realizaci plánované výstavby M2 stále 

probíhají; v současné době se intenzivně pracuje na přípravách podkladů 
k dokumentaci územního rozhodnutí, upřesňují se potřebné podklady do 
studie EIA. 

– Finanční dotace na projekt M2 – konkrétní je dotace z ministerského programu 
na centrální budovu děkanátů a dalších provozů, jsou známy konkrétní 
parametry ministerské výzvy, proběhlo jednání na RUK s ředitelem stavebního 
odboru Ing. Kosteleckým.  

– Finanční dotace na budovu hlavního kampusu – dosud nepadlo žádné 
rozhodnutí. Rada vlády pro vědu, výzkum a inovace (RVVI) na říjnovém 
zasedání indikativní seznam strategických projektů neschválila. 

– Otázka režimu kofinancování projektu stále v řešení, nutnost zpracování 
analýzy. 
 
 



prof. Štaud: 

Informace za nepřítomného proděkana pro bakalářské a navazující magisterské 

studium a studium v angličtině prof. Nachtigala: 

• Propagace studia v anglickém jazyce 2. – 3. 11. 2019 Soul, Jižní Korea – veletrh Study 
in Europe Fair 2019 – propagace studia magisterského programu Farmacie  
a navazujícího programu Farmaceutické vědy vyučující se v anglickém jazyce, účast 
našich zástupců proděkana prof. Nachtigala a 2 studentek 3. ročníku, podepsány  
2 kontrakty s agenturami a zájem projevilo 25 uchazečů. 

• 13. – 16. 11. 2019, Dubaj, SAE – propagace fakulty na středních školách, získání 
potenciálních uchazečů o studium. 
Studijní záležitosti /Farmacie/: 

• Anketa hodnocení výuky studenty za akademický rok 2018/2019 spuštěna. Ukončení 

ankety k 6. 12. 2019, proběhne následné vyhodnocení. 

 
Mgr. Matouš položil dotaz, týkající se obsahu mailu, který byl zaslán vyučujícím. Týká se 
způsobu omluvení z neúčasti studenta na semináři, a to z důvodu účasti na stáži, exkurzi apod. 
Jakým způsobem mají studenti absenci řešit? 
prof. Štaud, prof. Šimůnek: Absence studenta by měla být řešena např. náhradou semináře.  
O způsobu náhrady se student domluví s vyučujícím; jde o benevolenci asistenta. Doposud 
nebyla žádná stížnost řešena. 
 
doc. Roh: 

Vědecká činnost, doktorské studium, transfer technologií: 

• Věda a výzkum – Zápis z jednání Rady programu Progres Q42 rozeslán (datum konání 
25. 10. 2019). 

• Popularizace vědy a výzkumu na UK – 3. ročník soutěže Science Slam. 

• Granty a projekty – 17. kolo GA UK – za FaF UK letos podáno 49 projektů, z toho  
15 v sekci C – Lékařské vědy a 34 v sekci B – Přírodní vědy – 25 v podsekci Chemie,  
8 v podsekci Biologie a 1 v podsekci Fyzika. 

• Hodnocení doktorského studia doktorandy (ak. rok 2018/2019) – v celkovém výsledku 
velká spokojenost, nejlépe hodnoceni pracovníci Vědeckého oddělení (známka 1,1), a 
to za poskytovanou kvalitu podpory, nejhůře hodnocena kvalita technického zázemí 
v SIS a elektronického zpracování ISP a RH ISP (známka 2,2). 

• Cena Arnošta z Pardubic – prestižní cena za vynikající počin ve vzdělávací činnosti na 
UK byla udělena kolektivu ze skupiny Kardiovaskulární a respirační farmakologie  
a toxikologie pod vedením doc. PharmDr. Přemysla Mladěnky, Ph.D. 

 
prof. Doležal: 
 Vnější a mezinárodní vztahy fakulty: 

• Kniha 17 fakult 17. listopadu – publikace veřejnosti slavnostně představena  
14. listopadu v Karolinu. 

• Den otevřených dveří (DOD) na Farmaceutické fakultě v Hradci Králové – 27. listopadu 
2019, DOD proběhne ve spolupráci s SČSF a AS FaF UK. V rámci DOD se bude konat od 
12 hodin Jednodenní Juniorská UK, přednášející doc. M. Hronek a prof. L. Opletal. 

• Propagace DOD a JJUK – písemnou formou – rozeslání 500 ks dopisů na vybrané české 
a slovenské SŠ, elektronickou formou – Instagram, Google, Facebook. 



• Výstava „Ze života stromů“ – vernisáž výstavy fotografa Jana Musila proběhne  
2. 12. 2019 v přízemí kampusu, poděkování dr. Kudláčkové za iniciativu a organizaci 
výstavy. 

 
prof. Solich: 
 Vnitřní záležitosti, evropské projekty a strategický rozvoj fakulty: 

• „3rd STARSS conference on Separation Science” – 3. ročník STARSS konference 
zaměřené na separační vědy a příbuzné techniky proběhne v prostorách Nového 
Adalbertina v Hradci Králové 25. – 26. 11. 2019, prezentovat bude řada významných 
zahraničních vědeckých expertů. 

• PGS a PostDoc vědecká konference na Farmaceutické fakultě UK v Hradci Králové se 
bude konat ve dnech 22. a 23. 1. 2020. 

• EFSA-CDN – blíží se uzavření poslední zakázky (přístroje), schválena poslední 
monitorovací zpráva. 

• InoMed – 31. 10. a 1. 11. 2019 konání úvodní konference projektu InoMed 
v Jablonném nad Orlicí. Účast zástupců naší fakulty, LF HK a FN HK. 

• Erasmus+ Kreditová Mobilita (mimo země EU) – celouniverzitní projekt, výzva pro rok 
2020, termín pro podání celouniverzitního projektu do 5. 2. 2020. 

 
Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: 

Ekonomické, provozní a správní záležitosti: 

• Navýšení příspěvků, FaF UK obdržela dodatečný příspěvek ve výši 1,4 mil. Kč, fakulta 
využila prostředky do fondu na oslavy k 50. výročí založení fakulty, rozdělila prostředky 
do fondu kateder na odměny zaměstnanců. 

• Diagnostika vzduchotechnického potrubí s použitím kamery – výsledek diagnostiky – 
potrubí v relativně dobrém stavu oproti odtahům od digestoří; oprava 
vzduchotechnických odtahů bude zařazena do plánu na rok 2020. 

• Závazné účetní termíny do konce roku 2019 – upozornění na dodržení termínů na 
všech katedrách a pracovištích (odevzdání faktur, vyúčtování stálých záloh, proplacení 
cestovních dokladů, uzavřená drobná vydání). 

• Odpis nedobytné pohledávky ve výši 415 800 Kč (bude projednáno v bodě 7). 
 
 
Sdělené informace od zástupců vedení fakulty jsou aktuální ke dni konání 19. zasedání  
AS FaF UK. 
 
E. Voříšková: Položila otázku týkající se placené propagace FaF UK na stránkách Instagramu, 
Google a Facebook. Dotázala se, kdo reklamy fakulty připravuje a zda podléhají korekci. 
Ukázku reklamy místopředsedkyně senátu promítla přítomným na projekci. Zhodnotila ji jako 
nevhodnou, negativně označila grafickou i textovou úpravu reklamy. Sdělila, že se objevily ze 
strany studentské obce negativní reakce a komentáře. Propagace naší fakulty by dle jejího 
názoru mohla být na lepší úrovni. Místopředsedkyně Voříšková tímto dala podnět k otevření 
diskuze. 
prof. Doležal: Správce Facebooku v současné době je Mgr. Domecký, s nímž je spokojenost, 
vloni byl nově zaveden Instagram, který má na starosti A. Reguli a J. Čech. Spokojenost byla 
vyjádřena i s jejich činností. Na závěr uvedl, že se s kompetentními osobami sejde  
a prodiskutuje s nimi další postup. 
Adam Reguli: Poděkoval za podporu a motivaci do další práce. 



Z diskuze vyplynulo, že situace ohledně propagace FaF formou reklamy bude do budoucna 
sledována a v případě dalších připomínek dále řešena. 
 
Místopředsedkyně senátu E. Voříšková poděkovala vedení fakulty za sdělení aktuálních 
informací. 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 
 
4. Vystoupení interního auditora FaF UK 
 
Tento bod byl zařazen do programu zasedání na podnět tajemnice fakulty Ing. Vlčkové.  
Před AS FaF UK předstoupil JUDr. Jan Obršál, interní auditor FaF UK a seznámil senátory 
s koncepcí IA, významem a důležitostí interního auditu pro fakultu, s jeho rolí a plánovanou 
činností na FaF UK. Senátorům sdělil, v jakých institucích a společnostech pracoval. 
Na závěr svého vystoupení odpověděl na dotaz dr. Šnejdrové, týkající se jeho profesního 
života. 
Ing. Vlčková na závěr dodala, že JUDr. Obršál má obrovské zkušenosti. Pro výkon své funkce 
je osobou plně kvalifikovanou. 
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace o činnosti Útvaru interního auditu. 

 

 

5. Informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK 
 
Nejdůležitější informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK senátorům předali zástupci 
akademické obce za FaF UK doc. František Trejtnar a senátor Tomáš Jan. 
 
doc. František Trejtnar /zástupce v AS UK za FaF UK, člen Ekonomické komise AS UK/: 
Přednesení informací z mimořádného zasedání Ekonomické komise AS UK dne 25. 10. 2019 
k návrhu na dočasný převod finančních prostředků z akcí Kampus Albertov a Nová budova 
ÚDAUK na akci „UK – FHS – Rekonstrukce objektu menzy 17 listopadu.“ 
 
 
Tomáš Jan /člen PK AS UK, SK AS UK a EK AS UK/: 

– Rezignace kvestorky Ing. Miroslavy Oliveriusové, na vlastní žádost uvolněna  
z funkce. 

– Volby do AS UK (informace). 
– Univerzity za klima – 12. 11. 2019 – univerzitní okupační stávka FF UK, účast na 

akci studentů i z jiných fakult, vzneseny požadavky týkající se klimatu, 
předsednictvo AS UK přednesené požadavky studentů bere s respektem  
a vážností, vyzývá vedení UK k iniciativě při jejich naplňování. 

– Cena Josefa Hlávky pro rok 2019 – cenu získal PharmDr. Andrej Kováčik, Ph.D. 
z Katedry farmaceutické technologie. Ocenění získal za vynikající výsledky 
dosažené během postgraduálního studia na FaF UK v Hradci Králové. 

 
Závěr: AS FaF vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 
 
 
 



6. Projednání návrhu na schválení jmenování nového člena Vědecké rady FaF UK 
 
Dle Statutu Farmaceutické fakulty v Hradci Králové UK předkládá děkan fakulty prof. Šimůnek 
Akademickému senátu FaF UK v Hradci Králové k projednání návrh na schválení jmenování 
nového člena Vědecké rady fakulty Mgr. Aleše Krebse, Ph.D. Předsedkyně senátu dr. 
Kudláčková požádala děkana prof. Šimůnka o stručné představení navrhovaného nového 
člena Vědecké rady fakulty. 
 
Návrh na složení komise pro tajné hlasování: 
 
Volební komise: Mgr. Petr Matouš  

doc. Lukáš Červený  
dr. Miloslav Macháček  

 
Hlasování: 13-0-3 
Závěr: Volební komise pro zjištění výsledků tajného hlasování byla ustanovena ve složení 
Mgr. Petr Matouš, doc. Lukáš Červený a dr. Miloslav Macháček. Předsedou komise byl zvolen  
Mgr. Petr Matouš. 
Následně se slova ujal předseda komise, který seznámil senátory s procedurou tajného 
hlasování. Poté tajné hlasování zahájil. Senátoři byli jednotlivě vyzýváni, každému byl předán 
hlasovací lístek a po označení X (ANO, NE, ZDRŽUJI SE) vhozen do volební urny. 
 
Výsledek tajného hlasování: Vydáno celkem 16 hlasovacích lístků 
    Odevzdáno 16 platných hlasovacích lístků 

Pro 15 
Proti 0 
Zdržel se 1 

 
Komise pro zjištění výsledků tajného hlasování shledala, že hlasování proběhlo v souladu 
s Jednacím řádem AS FaF UK. Na základě výše uvedených výsledků hlasování AS FaF UK 
jednohlasně schválil návrh na jmenování nového člena Vědecké rady fakulty Mgr. Aleše 
Krebse, Ph.D. Protokol o průběhu a výsledku hlasování uložen ve složce v archivu senátu. 
Hlasování: 15-0-1 
Závěr: AS FaF UK projednal návrh na schválení jmenování nového člena Vědecké rady fakulty 
Mgr. Aleše Krebse, Ph.D. a s uvedeným návrhem souhlasí. 
 
 
7. Projednání odpisu nedobytné pohledávky ve výši 415 800 Kč 
 
Na základě podnětu auditorky je plánován odpis historické pohledávky, která je nedobytná 
z důvodu právního zániku dlužníka, obchodní společnosti C.S.C. spol. s.r.o. AS FaF UK byl 
děkanem fakulty prof. Šimůnkem předložen návrh o odpisu neodbytné pohledávky ve výši 
415 800 Kč, která byla splatná k 13. lednu 1997. Předsedkyně senátu dr. Kudláčková požádala 
senátory a předsedkyni EK FaF UK dr. Šnejdrovou o projednání dokumentu v komisi. 
K dokumentu byly zpracovány v písemné formě dotazy, na které tajemnice fakulty Ing. 
Vlčková odpověděla. 
Dotazy: T. Jan položil dotaz v písemné formě, zda řešila fakulta v minulosti s nějakou jinou 
společností podobnou situaci? Pokud ano, tak s jakým výsledkem? Představuje pohledávka 



jedinou spolupráci s C.S.C. spol. s.r.o. nebo jich bylo více? Pokud ano, jaká byla platební 
morálka společnosti? 
Dotazy zpracované EK FaF UK /předsedkyně dr. Šnejdrová/: 
Jaké kroky fakulta činila při vymáhání dluhu v období 31. 1. 1997 – 27. 10. 1999? Jaké jsou jiné 
možnosti řešení kromě odpisu a co odpis této pohledávky pro fakultu znamená? Zda je 
pohledávka v uvedené výši (415 800 Kč) nebo došlo během konkurzu společnosti 
k částečnému vyplacení; pokud ano, tak v jaké výši? Bude někdo za způsobenou škodu vést 
zodpovědnost? Proč k odpisu pohledávky dochází až nyní po upozornění auditorky? 
Ing. Vlčková: Ani při vynaložení veškerého úsilí nelze zjistit v této věci přesné kroky 
odpovědných osob, fakulta byla s dlužníkem v kontaktu a jednala s ním o tzv. splátkovém 
kalendáři. Rovněž byla po celou dobu v kontaktu s jednatelem společnosti C.S.C. spol. s.r.o. 
Z důvodu promlčecí lhůty je nutné pohledávku v plné výši odepsat, což bylo avizováno AS FaF 
UK již v minulosti, nicméně z účetních důvodů se odpis odkládal, aby se neprohluboval 
negativní výsledek hospodaření fakulty. Pokud vycházíme z dostupných účetních dat, 
podobnou situaci fakulta dosud neřešila. 
 
Otázky a odpovědi byly obsahově pro zápis zkráceny, nicméně se nic nemění na jejich 
významu. Přesné znění textu bude uloženo v písemné formě ve složce v archivu AS FaF UK. 
Hlasování: 14-0-1 
Závěr: AS FaF UK projednal nutnost odpisu nedobytné pohledávky za společností C.S.C. spol. 
s.r.o. ve výši 415 800 Kč, která byla splatná dne 13. 1. 1997 a souhlasí s jejím postoupením 
k projednání Akademickým senátem UK. 
 
 
8. Různé 
 

• Schválení zápisu ze 18. zasedání AS FaF UK ze dne 23. 10. 2019. 
Hlasování: 14-0-1 
Závěr: AS FaF UK schválil zápis ze 18. zasedání konaného dne 23. 10. 2019.  
 

• 21. zasedání AS FaF UK – mimofakultní zasedání senátu se koná 21. 1. 2020 
v restauraci Na Biřičce na Novém Hradci Králové. 
 

• Kulatý stůl – představen návrh nového Volebního řádu AS FaF UK – 30. 10. 2019,  
ve 13.30 hodin, v posluchárně A proběhla schůzka děkana fakulty prof. Šimůnka se 
senátory. Děkan vyslovil poděkování všem účastníkům diskuze. Připomínky nebyly 
dodatečně podány, návrh tak bude předložen VR, Legislativní komisi FaF UK a ke 
schválení AS FaF UK. 

 

• Akademická (čtvrt)hodinka – E. Voříšková: 
20. 11. 2019 od 18.30 hodin – Studentský sbor Akademického senátu zve studenty na 
4. Akademickou (čtvrt)hodinku týkající se vystupování studentů před zkoušejícími  
a zvládání stresových situací. 

 

• Propagace FaF UK na SŠ – E. Voříšková: 
Aktivní zapojení studentů naší fakulty formou výjezdů. Minulý akademický rok vyjelo 
30 studentů, letošní rok od října 2019 bylo navštíveno přes 40 různých středních škol 
a gymnázií v Čechách a na Slovensku. 

 



Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 
 
 
19. zasedání AS FaF UK bylo místopředsedkyní E. Voříškovou ukončeno v 16.25 hodin. 
Příští zasedání AS FaF UK se bude konat 11. 12. 2019 od 14.00 hodin v zasedací místnosti 
děkanátu. 
 
 
 
Zapsala: Renáta Zdanovcová 

 

 

 

Ověřily: PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D. 
 
Eliška Voříšková 

 
 
 
V Hradci Králové 2. prosince 2019 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 19. zasedání AS FaF UK dne 20. listopadu 2019 
 
Usnesení 19-1: AS FaF UK schválil program 19. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 19-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 19-3: AS FaF UK vzal na vědomí informace o činnosti Útvaru interního auditu. 

Usnesení 19-4: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 

Usnesení 19-5: AS FaF UK projednal návrh na schválení jmenování nového člena 

Vědecké rady fakulty Mgr. Aleše Krebse, Ph.D. a s uvedeným návrhem 

souhlasí. 

Usnesení 19-6: AS FaF UK projednal nutnost odpisu nedobytné pohledávky za 

společností C.S.C. spol. s.r.o. ve výši 415 800 Kč, která byla splatná dne 

13. 1. 1997 a souhlasí s jejím postoupením k projednání Akademickým 

senátem UK. 

Usnesení 19-7: AS FaF UK schváli zápis z 18. zasedání AS FaF UK konaného dne  

23. 10. 2019. 

Usnesení 19-8: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 


